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Terugblik in de recente historie
We hebben een turbulent jaar achter de rug. Het meest ingrijpend was het trieste overlijden van 
wethouder Zantkuijl.  Daardoor kregen we wethouder Vink weer  terug als opvolger van haar 
opvolger. Zo slecht staat het met de bestuurskracht van de gemeente dus niet.

Daarnaast hebben we de nieuwe burgemeester ook nog geen jaar. Zijn komst werd gevierd met 
gemor uit Haarlem en de verrassing van het Landal dossier.

In  het  afgelopen  jaar  hebben  we  de  kwestie  Landal  gehad  waarbij  plotseling  de  raad  van 
tegenstander voorstander werd doordat 6 leden van standpunt veranderden. De Spaarndamse 
gemeenschap heeft deze koerswijziging niet kunnen en willen volgen en het rommelt nog na. 
Het  heeft  geleid  tot  vragen  over  het  functioneren  van  de  raad  vanuit  de  Spaarndamse 
gemeenschap.  Wat  D66  betreft  kan  het  inderdaad  beter.  Bij  grote  plannen  als  Landal, 
SpaarneBuiten en de Mientekade is inspelen op wat er leeft onder de bevolking cruciaal om een 
redelijk draagvlak te creëren. Het heeft geen zin te vragen om burgerzin als in het voortraject 
van een project niets is gedaan met de inbreng van burgers. Besluiten rond SpaarneBuiten en 
Mientekade zijn genomen en blijken zodanig weinig draagvlak te hebben dat burgers aan de 
Raad van State een uitspraak vragen.

De  ommezwaai  om  het  Landal  park  bij  fort  benoorden  Spaarndam  te  accepteren  zou 
gecompenseerd worden door het daarmee tegenhouden van de haven in de Houtrakpolder zo 
betoogden de plotselinge voorstanders in de raad voor Landal. Echter dat werkte natuurlijk zo 
niet  en  in  MRA  verband  is  de  mogelijkheid  opengelaten  een  haven  te  graven  in  de 
Houtrakpolder. Voor de toekomst blijft waakzaamheid geboden. Verdicht de Amsterdamse haven 
wel voldoende voordat ze de gemakkelijkste weg aanboren en een nieuwe haven gaan graven? 
Alle inspraakinspanningen in de regio op dit dossier zijn vergeefse moeite geweest. Van de drie 
te behartigen thema’s in de MRA visie: economie, wonen en groen is de laatste de sluitpost 
geworden. Mogelijk dat de verschuiving van het economisch zwaartepunt van de wereld naar 
Azië het tij vanzelf keert.

De kogel is door de kerk wat betreft de gemeente. Het kan niet blijven zoals het nu nog is. Meer 
samenwerken is essentieel. In deze setting hebben we nog wel het 150 jarig bestaan van de 
gemeente gevierd en de opening van het station Halfweg- Zwanenburg. Kortom het was een 
jaar met veel interessante thema’s.

Ondertussen  zijn  dit  alweer  de  laatste  algemene  beschouwingen  van  deze  raadsperiode. 
Verkiezingslijsten liggen klaar. De programma’s liggen te wachten om vertaald te worden naar 
flyers. We zijn klaar voor verkiezingsdebatten met kandidaten die dat durven. Het doet deugt te 
zien dat  voor zover bekend het  alle partijen weer lukt goede kandidatenlijsten op te stellen. 
Opnieuw; zo slecht staat het met de bestuurskracht van de gemeente dus niet.

De toekomst van de gemeente
Het is goed dat de gemeenteraad in grote lijn een gezamenlijke visie over de toekomst van de 
gemeente  heeft.  We  moeten  het  in  een  groter  samenwerkingsverband  zoeken.  Uiterste 
zorgvuldigheid is geboden om dat proces naar de toekomst goed te laten verlopen. Er dient niet 
nu  al  impliciet  voor  één  bepaalde  samenwerkingsvorm  gekozen  te  worden  en  het  aantal 
mogelijke partners moet nog niet ingeperkt worden. Onze gemeente moet het maximale uit de 
onderhandelingen halen. Het gaat dus waarschijnlijk over maar niet alleen over fusie. Een BEL 
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constructie zou bijvoorbeeld nog niet hoeven af te vallen. D66 vindt dat een mogelijke partner op 
dit moment te vaak genoemd wordt. Dat verstoort het proces te veel. Ook constructies met meer 
dan één gemeente zijn goed denkbaar. Daar zijn voldoende voorbeelden van.

Het  proces  moet  gaan  van  het  reduceren  van  een  long  naar  short  list  aan  de  hand  van 
zorgvuldige afweging van criteria. Het is uitdrukkelijk de wens van D66 de inwoners van onze 
gemeente te laten kiezen uit de laatste 2 opties.

Bijzonder is dat aan de kant van de zwaktes (SWOT) van de gemeente staat dat wij met onze 
beperkte ambtelijke apparaat niet alle taken met voldoende zekerheid goed kunnen uitvoeren en 
dan wel denken dat de gemeente goed is in inkopen. Na de vele discussie daarover heeft het 
college D66 nog niet kunnen overtuigen dat deze sterkte zodanig groot is dat hij beter niet aan 
professionele  mensen  kan worden  uitbesteed.  Kan  deze  sterkte  verder  worden  uitgebouwd 
zodat hij een dominante rol kan spelen bij het vormgeven van de toekomst van de gemeente?

Besluitvorming
D66 maakt  zich  zorgen  over  de  besluitvormingsprocessen  in  de  gemeente.  Wij  hebben  de 
indruk dat het steeds onzorgvuldiger wordt.
 
De gemeente is anderhalf maal teruggefloten over SpaarneBuiten en eenmaal over Liedeweg 
32 door de Raad van State,  terwijl  bekend was dat er  duidelijke bezwaren lagen.  Dat geldt 
uiteraard het meest voor de tweede SpaarneBuiten kwestie. Het besluit over de Mientekade is 
eveneens twee maal genomen op basis van niet door de raad gecontroleerde onderbouwingen 
van  Ymere;  een  over  het  financieel  effect  van  een  alternatief  plan  en  een  over  de 
voorbereidingskosten. Het plan is daarmee rijp voor oordeelsvorming dor de Raad van State.
 
Een ander voorbeeld is de koerswijziging van de gemeenteraad over Landal. Zonder wezenlijk 
nieuwe gezichtspunten ging de raad om van tegen naar voor Landal. Niet sterk en helemaal niet 
te begrijpen door de betrokken burgers.
 
Een besluit nemen in de vakantie over de parkeerplaats aan de Zijkanaal C weg zonder de 
stukken is ook geen garantie voor een zorgvuldig besluit.
 
De onderbouwing over de toekomst van de gemeente die waarschijnlijk richting fusie gaat is 
uiterst dun en moet nog gemaakt worden. De onderbouwing kan daardoor wel versterkt worden 
door de opmerkingen van professor Elzinga en de kritiek van oud-burgemeester IJsselmuiden. 
Het gevolg is nu ook dat er verschillende interpretaties zijn over de afspraken tot nu toe.
 
Nog een voorbeeld is het groenplan. In eerste instantie wordt een groenplan N200 / Oranje 
Nassaustraat gepresenteerd met kosten k€ 28 en vervolgens komt er een groenbeheersplan 
voor de gehele gemeente voor k€ 12,5 met als aanvulling dat deze ook het groenplan N200 
Oranje Nassaustraat meeneemt.

D66 stelt voor dat we met elkaar eens nadenken hoe we de kwaliteit van besluitvorming kunnen 
verbeteren.

Halfweg
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Onlangs vierden wij het feit dat onze gemeente 150 jaar bestond. De woonkern Halfweg is een 
beetje het stiefkind van de gemeente, een woonkern die nauwelijks de aandacht heeft.

We noemen de N200, een intensief  gebruikte doorgaande route voor al  het  verkeer  tussen 
Haarlem en Amsterdam, een verkeersader die al  jaren lang onder de aandacht  van diverse 
instanties wordt gebracht en waar vervolgens niets mee wordt gedaan. Ook de aanblik van deze 
druk bereden route is  alles behalve fleurig.  De 3  daar  gevestigde autobedrijven geven een 
rommelige indruk. Gelukkig is de het tweedehands fietsenbedrijf daar verdwenen.

Met de entree vanuit Amsterdam is het al niet veel beter, de door D66 al jaren lang bepleite 
verbetering van deze entree, is nog steeds niet ter hand genomen, ondanks de in 2007 hiervoor 
gereserveerde  gelden.  Sterker  nog  door  de  met  graffiti  besmeurde  geluidsschermen  is  het 
alleen maar erger geworden. Ook het hotel de Keizerskroon levert ondanks de vele potten verf 
geen bijdrage aan een nette entree.

De  hoek  N200  en  Oranje  Nassaustraat  is  evenmin  het  aanzien  waard.  De  verzuimde 
huuropzegging 20 jaar geleden heeft er toe bijgedragen dat het gebouw waar een meubelhandel 
in zit niet meer het gewenste onderhoud krijgt en vervolgens nu op instorten staat.

De  Oranje  Nassaustraat  is  inmiddels  ook  weer  door  vrachtverkeer  ontdekt  als  doorgaande 
verkeersroute  naar  Zwanenburg.  De  straat  heeft  geen  enkele  allure.  De  leegstand  van  de 
winkels en verdere bebouwing geven deze straat een sombere aanblik.

Halfweg kent weinig groene plekken, de Grote Braak (Halfweg Noord) waar de bomen van toen 
stilaan tot wasdom waren gekomen moesten worden vervangen door nietige dunne boompjes 
die nog jaren lang hun best moeten doen om er weer iets mooi van te maken. 

Het stukje groen aan de Mientekade zal ook in omvang kleiner worden.

Kortom  wel  150  jaar  oud,  iets  waar  je  trots  op  zou  moeten  zijn.  Helaas  is  dat  voor  de 
Halfweggers wel een wens, maar geen werkelijkheid.

Financiën van de gemeente
Zoals het er nu naar uitziet is de financiële positie van de gemeente afdoende in de hand en 
kunnen nog voldoende maatregelen genomen worden om intensieve aandacht van de provincie 
op afstand te houden. Maar daar moeten we hard aan blijven werken. Het Rijk zal ons wel geen 
adempauze gunnen. 

Diverse programma’s
Programma 0 Algemeen bestuur
De opmerking dat de ruimte die vrij is gekomen na het vertrek van stichting RIJK ingericht moet 
worden voor een front office is wel een hele dure oplossing. Wat zou een dergelijk loket moeten 
inhouden? Wij kunnen ons andere ruimtes in dit huis voorstellen.

Op  bladzijde  10  van  de  begroting  gaan  de  kosten  voor  ondersteuning  van  bestuur, 
gemeenteraad en rekenkamer,  van k€ 510 in  2012 naar  k€ 570 in  2014.  In  het  kader  van 
bezuinigingen vragen wij hier aandacht voor. Dat geldt ook voor de kosten van burgerzaken die 
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in 2 jaar tijd met k€ 100 toenemen. 

Communicatiebeleid
Afgelopen jaar is daadkrachtig en snel overgegaan tot digitale informatieverstrekking aan de 
inwoners  van  onze  gemeente.  Is  er  al  een  oordeel  van  onze  inwoners  of  ze  er  qua 
informatievoorziening op vooruit of achteruit zijn gegaan? De kosten voor het informeren van de 
burgers zijn duidelijk omlaag gegaan. Het blijft noodzakelijk om de algehele ontwikkelingen op 
ICT-gebied  te  blijven  volgen  waardoor  wellicht  nog  meer  service  en  dienstverlening  via  de 
digitale snelweg kan worden geleverd aan onze gemeenschap. 

Wij  pleiten  ervoor  dat  belangrijke  ontwikkelingen in  de gemeente  in  openbare hoorzittingen 
kunnen worden toegelicht door direct betrokken inwoners voordat ze behandeld worden in de 
gemeenteraad. Er ontstaat zo een dialoog tussen inwoners en overheid. Op die manier wordt de 
gemeente beter in staat gesteld plannen te realiseren die gesteund en zelfs toegejuicht worden 
door  de  inwoners.  Om  hen  gaat  het  immers.  De  themabijeenkomsten  van  de  commissie 
Raadsvoorbereiding zouden daar voor gebruikt kunnen worden.

Verkiezingen
Het college stelt  voor om het  stembureau in  Halfweg te huisvesten in het  Gemeentehuis  in 
plaats van de brandweerkazerne in het centrum van het dorp. Wij vinden dat een ongewenste 
situatie  vooral  voor  de oudere inwoners in  Halfweg.  De grotere afstand die  vooral  ouderen 
moeten afleggen zal  er  naar  onze mening toe leiden dat  minder  inwoners hun stem zullen 
uitbrengen. D66 dringt er bij het college op aan een stembureau in te richten in een openbare 
ruimte, bijvoorbeeld de ontmoetingsruimte van de katholieke kerk.

Programma 1 Openbare orde en veiligheid
Graag ontvangt  D66 een overzicht  van de geclaimde kosten voor  de BOA-inzet  voor  onze 
gemeente.

De  kosten  van  de  brandweer  nemen  met  ruim  k€  73  toe,  door  o.a.  kapitaallasten  nieuwe 
brandweer  kazerne.  Was het  niet  een overweging waard deze kosten te beperken,  door de 
opbrengst oude kazerne direct in te brengen in de nieuwe kazerne?
  

Programma 2 Verkeer, vervoer en veiligheid
In verband met bezuinigingen zou er geen storting in de reserves wegen plaatsvinden. Wel is er 
k€ 170 pontpleingeld ingestort. Zou dit niet net als voor de Traverse apart gereserveerd dienen 
te worden.?

De kwaliteit  van onze wegen, (Groeneweg, Spaarndammerdijk,  Inlaagpolder en Houtrijkweg) 
kwam tijdens de rondetafel gesprekken met bewoners regelmatig aan de orde. De wegen zijn 
ronduit slecht. De opmerking dat de reserve voor onderhoud wegen voldoende is achten wij niet 
juist. Is er voldoende ruimte voor onderhoudsinvesteringen in wegen? Met een miljoen in de 
reserve lijkt ons dat niet al te veel. Kunt u ons uitleggen waarom de reserve wel voldoende is?

De aandacht voor veilige fiets- en looproutes naar de basisscholen mag niet verslappen en heeft 
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wat ons betreft prioriteit. Voor D66 gaat het in eerste instantie om de directe omgeving van de 
scholen, omdat halen en brengen van de kinderen voor onveilige situaties en overlast zorgen. 
Doel van het instellen van een parkeerverbod bij de scholen in Halfweg is een overzichtelijker en 
veiliger verkeerssituatie. 

Diverse straten en trottoirs worden in de dorpskernen door het ophijsen van de vuilnisbakken 
onbegaanbaar  voor  de  inwoners  die  slecht  ter  been  zijn.  Kan  er  worden  gesproken  met 
Meerlanden over het plaatsen van houten balken voordat de stempels worden neergelaten die 
direct met de tegels in aanraking komen?

Programma 4 Onderwijs
Wij zien geen reserveringen voor de mogelijke bouw van een brede school op het terrein van de 
katholieke kerk in Halfweg. In dit kader willen wij graag van de wethouder horen wat daar nu de 
stand van zaken in is.

Door de decentralisaties krijgt de gemeente ook een grotere rol in de ontwikkeling en het welzijn 
van de jeugd. Omdat de gemeente straks een belangrijke taak krijgt voor jeugd en gezin en de 
scholen  passend  onderwijs  moeten  bieden  aan  alle  kinderen  binnen  het 
samenwerkingsverband, is het wenselijk om taken onderling goed af te stemmen. Op die manier 
kunnen scholen en gemeente zorg op maat bieden wanneer dit nodig is. 

De taalvaardigheid van kinderen is in de loop van de jaren niet veel veranderd. Waar nodig 
worden  kinderen  zo  goed  mogelijk  begeleid  en  als  dat  nodig  is  worden  kinderen  door  de 
logopediste verwezen naar externe specialisten

De gemeente zou een rol kunnen spelen in het behouden/inzetten van voorzieningen zoals de 
bibliotheek. Klopt het dat de bibliotheek wel boekenpakketten samenstelt  voor de scholen in 
Zwanenburg, maar dat dit voor de scholen in Halfweg niet gebeurt? Dat is jammer, want de 
kinderen in Halfweg maken wel gebruik van de bibliotheek in Zwanenburg. Die is immers op 
loopafstand. Wat zou het onze gemeente kosten als deze faciliteit ook voor de scholen uit de 
gemeente werd ingesteld? Er schijnt een goede taalmethode voor jonge kinderen, te zijn waarbij 
met prentenboeken wordt gewerkt.

Het koppelen van (Nederlandstalige) vrijwilligers aan anderstalige/meertalige gezinnen is een 
kwestie van coördinatie. Zou de gemeente een regelende rol kunnen spelen om vrijwilligers te 
koppelen aan mensen die gebaat zijn bij deze aanpak?

Omdat kinderen soms al met een taalachterstand op school komen, is winst te behalen in de 
voor- en vroegschoolse educatie (VVE). Daar ligt een taak voor de gemeente. Behoort in de 
toekomst subsidiëring van de kinderopvang voor jonge kinderen met een taalachterstand uit 
niet-draagkrachtige  gezinnen  voor  de  gemeente  tot  de  mogelijkheden?  Ouderbegeleiding, 
waarbij ouders worden gestimuleerd om met hun kinderen te communiceren, kan heel zinvol 
zijn.  Ouders  zien  hun  kinderen  immers  het  meeste  en  zij  kunnen  dus  veel  doen  om  de 
taalontwikkeling van hun kind te stimuleren, gewoon tijdens de dagelijkse bezigheden. Kan de 
gemeente daarin stimuleren en faciliteren?

Voor kinderen met een taalachterstand zou deelname aan activiteiten bij een Don Bosco (of 
andere clubs) een goede mogelijkheid zijn om taalvaardiger te worden.
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Programma 5 Cultuur en recreatie
Heeft  het  college  onderzocht  in  hoeverre  jongeren  die  nu  nog  gebruik  maken  van  de 
sportactiviteiten van Friday Freebees, na beëindiging van de subsidie, een aanvraag zullen doen 
voor de Jeugdsportpas? Hoeveel kinderen hebben gebruik kunnen maken van de jeugdsportpas 
en is dit aantal in overeenstemming met het aantal dat de gemeente heeft van gezinnen met 
financieel minder draagkrachtige ouders. 

Het College motiveert het verlagen van de subsidie aan Friday Freebees o.m. op basis van het 
teruglopen van aantallen kinderen bij Don Bosco. De subsidiebijdrage in 2014 bedraagt € 100 
per kind. Kan dan overwogen worden de Don Bosco’s een subsidiebijdrage per kind te geven 
van bijvoorbeeld € 50?

De lasten en baten voor de gemeente van de hockeyvereniging zijn ons niet geheel duidelijk. 
Kunt u dit nader specificeren?

D66 mist  de inzet  van de sportraad.  Bestaat  deze nog wel  en zo ja  kan dan iets  over  de 
resultaten vermeld worden?

Programma 6 Sociale voorzieningen en maatschappelijke dienstverlening
Bij het onderwerp Transitie AWBZ-WMO wordt gemeld dat de raad z.s.m. wordt geïnformeerd 
wanneer  de  veranderingen  van  de  financiële  gevolgen  die  eraan  komen  bekend  worden 
gemaakt. Wanneer worden die veranderingen verwacht?

Op dit moment neemt onze gemeente al deel aan een aantal samenwerkingsverbanden. In het 
algemeen  gaat  dat  geruisloos  voor  de  inwoners  van  onze  gemeente  en  daarmee  tot 
tevredenheid van de raad. Echter zo goed gaat het niet altijd.

De gemeente Haarlemmerliede & Spaarnwoude werkt samen met de gemeenten Bloemendaal 
en Heemstede als het gaat om de Wet Werk en Bijstand (IASZ). Als cliënt bij de gezamenlijke 
sociale dienst IASZ (Intergemeentelijke Afdeling Sociale Zaken) schijnt  het niet eenvoudig te 
zijn.  Klopt  het  dat  cliënten  onafhankelijk  van  hun  persoonlijke  omstandigheden  altijd  naar 
Heemstede moeten om hun zaken te regelen? Zijn er geen betere mogelijkheden voor deze 
meestal niet gemotoriseerde inwoners? Per openbaar vervoer liggen Halfweg en Spaarndam 
niet zo dichtbij Heemstede.
Klopt  het  dat  als  een  cliënt  verhuist  van  de  ene  gemeente  naar  de  ander  binnen  het 
verzorgingsgebied van IASZ toch de hele administratie opnieuw moet worden gedaan? Zou het 
niet juist het voordeel van samenwerking moeten zijn dat processen handiger, eenvoudiger en 
goedkoper zouden kunnen zowel voor de cliënt als voor de samenwerkend gemeenten?

Gelukkig is IASZ is overgegaan op een nieuwe huisstijl. Hoe noodzakelijk was dit? Kan het geld 
beter worden besteed? .

Inzet  van vrijwilligers: D66 heeft  grote waardering voor de zeer vele vrijwilligers die in onze 
gemeente actief zijn. D66 verwacht echter dat het belang van vrijwillige inzet voor onze lokale 
samenleving zal toenemen en is van mening dat de komende raadsperiode expliciete aandacht 
voor de omgang met en ondersteuning van vrijwillige inzet op zijn plaats is.  Wij  juichen het 
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initiatief van het college om vrijwilligersmakelaars in de eigen gemeente aan te stellen van harte 
toe. Graag zien wij van de wethouder een plan van aanpak tegemoet. 

Programma 7 Volksgezondheid en milieu
Er  is  binnen  onze  gemeente  een  milieuraad  die  indien  nodig  adviseert  op  gemeentelijke 
milieuvraagstukken. Zij kunnen ongevraagd advies geven over bepaalde onderwerpen. Tot nu 
toe  wordt  vaak  achteraf  om  advies  gevraagd.  Wellicht  kan  in  een  eerder  stadium  deze 
milieuraad worden betrokken bij initiatieven op dit gebied. 

Afgelopen  jaar  is  op  de  A9  de  derde  rijstrook  in  gebruik  genomen.  Vanuit  de  dorpskern 
Spaarndam is behoefte aan geluidschermen en dit is ooit geventileerd richting Rijkswaterstaat 
op de inspraakavond in het dorpscentrum toen dit ter sprake kwam. Tot nu toe is er geen enkele 
actie meer ondernomen door het college om dit voor elkaar te krijgen. Wellicht dat uit onderzoek 
naar voren komt dat de geluidsoverlast van het verkeer op de A9 meer hinder oplevert dan de 
geluidsoverlast van de vliegtuigen door de continuïteit van het geluid van het verkeer.

De uitbreiding van de huisartsenpost in het dorpscentrum van Spaarndam naar de Rabobank 
waarbij meer medische zorg vanuit andere disciplines kan worden verricht, ondersteunen wij ten 
zeerste. 

Programma 8 Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting
Blijven er voldoende sociale huurwoningen beschikbaar? Waarom heeft onze gemeente al enige 
tijd geen woonbeleid meer? Hoe staat het met de beschikbaarheid van sociale huurwoningen? 
Welke normen heeft de gemeente daar nu voor? Wordt aan die normen voldaan?

Het college zou in het najaar, als de woonplannen van het kabinet bekend zouden worden, een 
overzicht geven voor de toekomst. Wij hebben gevraagd om de categorie goedkope sociale 
huurwoningen en voor jongeren omhoog te brengen en de koopprijzen naar een lager 
gemiddelde te brengen. Op dit moment liggen de afgesproken prijzen rond de € 262 K per 
woning. Dat is veel te hoog voor een starter.

Hoe is het mogelijk dat de nieuwbouw naast de Sint Adalbertusschool aan de Ringweg door de 
welstandscommissie is gekomen? We zijn nog niemand tegengekomen die de donkere muur 
dicht  aan  de  weg  daar  mooi  vindt.  Waarom  wordt  het  karakter  van  de  Kerkweg  geweld 
aangedaan? Waarom moet er een verzameling flats als overgang van het dorp Halfweg naar het 
groene gebied van Amsterdam komen? 

Hoe  staat  het  met  de  samenwerking  van  de  welstandscommissie  met  de 
monumentencommissie?

Moeten  er  wel  of  geen  huisjes  bij  de  schaatsbaan  komen?  De  schaatsbaan  zelf  kan  een 
uitstekende  voorziening  worden.  Hoe  staat  het  overigens  met  de  schaatsbaan  plannen? 
Wanneer gaan we als raad kaders stellen voor de ontwikkeling rond de wielerbaan? Hoe kunnen 
we de omgeving van de wielerbaan inzetten in de verdediging tegen de extra Amsterdamse 
haven? Kan het  door de projectontwikkelaars gewenste hotel  daar een rol  spelen? Of heeft 
Amsterdam al  een te grote vinger  in  de pap van de Houtrijk  omdat  er  geen onomkeerbare 
ontwikkelingen meer in de Houtrak mogen plaatsvinden? Hoe verdedig je de groene buffer? Met 

10



 Democraten
55 huisjes houd je geen haven tegen. 

Hoeveel vakantiewoningen kan onze regio accommoderen? Er staan er al heel wat. Kunnen die 
van Landal en die bij de schaatsbaan er bij? 

Grotere projecten op het  gebied van ruimtelijke ordening rammelen nog steeds.  Te noemen 
daarbij  zijn  vooral  SpaarneBuiten  en  de  Mientekade.  D66  wil  dat  de  enige  molen  in  onze 
gemeente goed zichtbaar blijft. Zodra SpaarneBuiten opnieuw door de Raad van State wordt 
afgewezen zal D66 een voorstel indienen voor de instelling van de molenbiotoop. Het voorstel 
ligt al klaar.

Over het onderwerp reconstructie dorpskern Halfweg zijn (nog) plannen opgenomen voor de 
bouw van een brede school  op het  terrein  van de katholieke kerk.  Ook zien wij  nog geen 
concrete planning ervan uit gaande dat in 2014 meer duidelijkheid zal moeten komen over de 
herinrichting van de Dr. Schaepmanstraat.

Hoe staat het met de projectenlijst? Wanneer kunnen we een nieuwe versie doornemen?

In het beleidsstuk over snippergroen staat;
Handhaving van de Beeldkwaliteit 
Van beeldbepalend groen is sprake bij  begeleidende beplantingen, zoals groen langs routes, 
wegen,  paden  met  een  doorgaand  en  openbaar  karakter.  Het  groen  vormt  een  continue 
groenstrook, die het wegprofiel begeleidt en zo mede het gezicht van de weg bepaalt.  Vaak 
staan in dit gedeelte beeldbepalende (rijen) bomen. Door uitgifte van openbaar groen kan dit 
beeld van de wijk/buurt negatief beïnvloed worden, tevens kan er een onoverzichtelijke situatie 
ontstaan doordat lage vakbeplantingen door de gebruiker omgezet wordt in een tuin met hoge 
haag of schutting.
Snippergroen is een perceel openbaar groen dat: 

● eigendom is van de gemeente; 
● direct grenst aan het perceel van de woning; 
● niet groter is dan 50m2; 
● feitelijk is ingericht als openbaar groen. 

Tot snippergroen wordt (in zijn algemeenheid) dus niet gerekend: 
● Openbaar groen dat niet grenst aan het perceel van een woning; 
● Stroken openbaar groen die groter zin dan 50 m2; 
● Stroken grond die niet als openbaar groen zijn ingericht, maar zijn verhard (trottoirs, wegdek). 

De laatste tijd wordt snippergroen verkocht. D66 vraagt hoeveel er in 2012 en 2013 tot nu toe 
verkocht is. Daarnaast wil D66 weten hoeveel wel en hoeveel niet aan het 50 vierkante meter 
criterium voldoet. Verder vraagt D66 waar de baten van de verkoop geboekt worden. Daarnaast 
is het de vraag hoeveel leningen en tot welk bedrag de gemeente aan kopers heeft verstrekt. 
Hoeveel ambtelijke inspanning gaat zitten in deze bankactiviteit van de gemeente.

D66 vraagt wanneer in 2012 en 2013 de handhavingsparagraaf van het snippergroenbeleid wel 
en wanneer niet gehandhaafd wordt. Graag zouden we ook weten waarom in de gevallen dat 
niet gehandhaafd wordt waarom dat niet gebeurt.

De accountant houdt namens de raad toezicht op de financiële huishouding van de gemeente. 
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Daarom is de accountant ingehuurd door de raad om de bestuurder te controleren moet de 
accountantskeuze  volgens  D66  volledig  bij  de  raad  blijven.  In  deze  tijd  is  door  nieuwe 
aanbesteding een besparing voor de gemeente te bereiken.

Risicoparagraaf
In  de risicoparagraaf  wordt  het  risico  van de precariobelasting  als  middelmatig  beoordeeld, 
terwijl wij dit hoog achten gelet op landelijke ontwikkelingen, Kunt u aangeven waarom u het 
middelmatig vindt?

De lening aan de hockeyvereniging wordt niet genoemd in de risicoparagraaf. Maar wat doet de 
gemeente met een hockeyveld als de hockeyclub niet levensvatbaar blijkt doordat ze te hoge 
contributies moeten vragen om de eindjes aan elkaar te knopen?

Het komende jaar
We gaan nu naar de gemeenteraadsverkiezingen. Een nieuwe interessante periode ligt  voor 
ons. Het lijkt ons nuttig bij de start van de nieuwe raad tijd te investeren zowel in de inhoud als in 
de processen in de raad. 

Al met al  heeft  D66 er vertrouwen in dat we in gezamenlijkheid, ambtenaren,  college en 11 
gepassioneerde raadsleden een voor onze inwoners goede leefsituatie blijven realiseren in de 
door alleen gewenste groene buffer. Die buffer moet er blijven in welke constellatie dan ook.

D66 Haarlemmerliede en Spaarnwoude
Henk van Dijk
Frank Duits
Gerard Jägers
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